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附件四 評分表格式 

專案評分表 Project Evaluation Form 
專案型電力開發協助基金運用評審委員會 Panel for EAF Project Fund Application 

 

專案名稱 Project: 

提案單位 Proposing Organization:  

計畫經費 Estimated Budget: 

 

 

評分項目 Evaluative Item 
占比

Percentage 

分數

Score 
評審意見 Opinion 

內容品質、完整度、原創性及可行性 

The quality, integrity, creativity and feasibility 

of the project 

40   

對環境永續等電協金用途項目（註）之助益 

Benefit to environmental sustainability, local 

community or culture 

40   

經費合理性 

Adequacy of expenditures 
10   

提案單位工作量能與實績 

Capacity and performance history of proposing 

organization 

10   

總分 

Total 
100   

 

*註：電協金之用途如下： 一、居民身心健康補助事項。 二、文化活動補助事項。 三、社會福利補助事

項。 四、基層建設補助事項。 五、偏遠地區之教育學習補助。 六、促進地區發展及就業事項。 七、維護

海洋生態環境融合與企業社會責任及促進漁業健全發展事項。 

Note: the fund shall be used for any of the followign purposes: (1) subsidies for physical and mental health of the local 

community; (2) subsidies for cultural programs; (3) subsidies for social programs; (4) subsidies for infrastructure 

programs; (5) subsidies for education and learning programs for remote areas; (6) subsidies for regional development 

and employment programs; or (7) subsidies for programs relating to the integration and protection of marine 

ecosystem, corporate social responsibility and sound development of fisheries. 

 

 

 

審查結果 Panel Decision: 

 通過 Approved 

 修正後通過 Approved Upon Correction  

 不通過 Not Approved 

 


